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Vad är planen med Villa Kaprifol i Fisksätra?  

Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka till Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande. 
 
Föreningslivets efterfrågan på lokaler runt om i Nacka är stor. Fisksätras äldsta hus, Villa Kaprifol, har 
varit under utredning då kommunen tittat på att både sälja huset samt låta föreningslivet hyra dess 
lokaler. Just nu äger Nacka kommun Villa Kaprifol, något vi socialdemokrater tycker är bra.  

Flera föreningar har visat intresse för att hyra Villa Kaprifol men mer än så har inte hänt.  

Fisksätra är redan idag ett tätbefolkat område och i takt med att det byggs mer kommer 
befolkningen öka ytterligare och även behovet av föreningslokaler. Området klassades dessutom 
som ett utsatt område 2021. Föreningslivet spelar en viktig roll för integrationen och det 
brottsförebyggande arbetet, men då måste också föreningarna få förutsättningar att kunna bedriva 
sin verksamhet.  

Mot denna bakgrund önskar vi att följande frågor besvaras:  

− Kommer Villa Kaprifol att säljas eller stanna i kommunens ägo? 
− Kommer föreningslivet kunna hyra den och hur ser i sådana fall planen ut för detta? 
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